



Syndicate of Owners of Restaurants
Cafes, Night-Clubs & Pastries in Lebanon
نقابة أصحاب المطاعم والمقاهي
والملاهي والباراتيسري في لبنان



JOIN US FOR A HEARTWARMING GATHERING: SAHTEIN!

We are thrilled to invite you to "Sahtein," a heartfelt initiative created by Leading Restaurant Owners in Beirut, in collaboration with the Restaurant Owners' Syndicate, dedicated to ensuring that no one in our community goes hungry. Believing in the strength of community and social responsibility, we are kicking off this endeavor with a special kitchen gathering on December 27th.

EVENT DETAILS:

Name: Sahtein Kitchen Gathering

Date: December 27th

Venue: Al Falamanki Sodeco Parking lot

Time: 3:00 PM to 8:00 PM

Number of servings: 3500 to 4000

OVERVIEW:

At Sahtein, we understand the power of coming together to make a positive impact. Our mission is to provide warm, nutritious meals to everyone. This event marks the beginning of a series of gatherings designed to share hearty meals and create a stronger, more caring community.

OPEN INVITATION:

We extend a warm welcome to all members of our community, irrespective of their background or location, to join us for a hearty meal at no cost. Your presence will add to the warmth and inclusivity of this event.

Let's unite as a community on December 27th at Falamanki Sodeco parking lot, from 3:00 PM to 8:00 PM, for an evening of connection, compassion, and shared nourishment.

Looking forward to sharing this meaningful experience with you.



صحتين

SAHTEIN

A food initiative from the heart

انضم إلينا في لقاء: صحتين!

يسعدنا أن ندعوك إلى "صحتين"، وهي مبادرة صادقة من أصحاب مطعم رائدة في بيروت، بالتعاون مع نقابة أصحاب المطاعم، مخصصة لضمان عدم تعرض أي شخص في مجتمعنا للجوع. إيماناً منا بقوة المجتمع والمسؤولية الاجتماعية، نبدأ هذا المسعى بتجمع خاص للمطبخ في 27 ديسمبر.

تفاصيل الحدث:

الاسم: مجمع مطبخ الصحتين
التاريخ: 27 ديسمبر
المكان: موقف سيارات فلمنكي سوديكو
الوقت: من 3:00 عصرًا إلى 8:00 مساءً
عدد الحصص: 3500 / 4000

ملخص:

في صحتين، نحن نقدر قوة العمل معًا لإحداث تأثير إيجابي. مهمتنا هي تقديم وجبات دافئة ومغذية للجميع. يمثل هذا الحدث بداية سلسلة من التجمعات المصممة لمشاركة الوجبات الشهية وإنشاء مجتمع أقوى وأكثر رعاية.

دعوة مفتوحة:

نرحب ترحيبًا حارًا بجميع أفراد مجتمعنا، بغض النظر عن خلفيتهم أو موقعهم، للانضمام إلينا لتناول وجبة دسمة دون أي تكلفة. سيضيف حضوركم المزيد من الدفء والشمولية لهذا الحدث.

دعونا نتحد كمجتمع في 27 ديسمبر في موقف سيارات فلمنكي سوديكو، من الساعة 3:00 مساءً إلى 8:00 مساءً، لقضاء أمسية من التواصل والرحمة والتغذية المشتركة.

نتطلع إلى مشاركة هذه التجربة المفيدة معك.

